
PROTOKÓŁ NR 16/13

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 14 października 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:15.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Krzysztof Kapała,

4. Zbigniew Piątek,

5. Paweł Pituch,

6. Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

7. Maria Zielińska,

8. Artur Wrona,

9. Roman Bilski,

10. Bogdan Krzywy,

11. Janusz Kwak,

12. Lesław Skowron,

13. Leszek Supierz,

14. Marek Szaraniec,

15. Jan Wojdan.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sytuacja związana z budową trybuny na stadionie.

3. Dyskusja.

Na  wstępie  posiedzenia  p.  Burmistrz  wyjaśnił  sytuację  związaną  z  odrzuceniem  wniosku  na

modernizację stadionu przez Ministerstwo Sportu.

Następnie przedstawił koncepcję modernizacji stadionu (bieżni), którą wspiera Urząd Marszałkowski (350

tys. zł). Oczywiście należy zabiegać o inne środki (Min. Sportu). Zadanie należy wpisać do budżetu miasta na

2014 rok jako modernizacja bieżni.

Następnie wywiązała się gorąca dyskusja związana z naprawą górnej płyty stadionu rozjeżdżonej po

imprezie z okazji 500 lecia miasta.

Pan Burmistrz obiecał na renowację murawy 2000 zł (na wiosnę).

Radny Artur Wrona przedstawił projekt uchwały dotyczący stypendiów dla wybitnych sportowców,

działaczy i trenerów. Projekt przygotowany przez Pawła Pitucha i Artura Wronę wymaga jeszcze dalszych

prac i analiz.

1



Adam  Bierowski  zdał  relację  i  przedstawił  zdjęcia  z  wizyty  radnych  w  Węglińcu  gdzie  aktualnie

modernizuje się stadion (budowa bieżni tartanowej i  trybuny) oraz Osiecznicy gdzie radni obejrzeli nowo

wybudowaną krytą pływalnię oraz boisko piłkarskie z trybunami. Modernizacja stadionu w Węglińcu jest

finansowana z funduszy o których wspominał na wstępie posiedzenia p. Burmistrz.

W związku z faktem, że wyjazdowa komisja do Węglińca i Osiecznicy z dnia 5 października br. nie miała

kworum  postanowiono  w  dniu  dzisiejszym  w  całości  poprzeć  wnioski  z  wyjazdu  radnych  do  tych

miejscowości.

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza aby jeszcze w roku 2013 rozpocząć remont trybun na

stadionie  miejskim (wykorzystując  na  ten cel  fundusze  zabezpieczone  w budżecie)  i  zakończyć  prace  na

wiosnę 2014 roku. W przeciwnym wypadku istnieje uzasadniona obawa, że do końca przyszłego roku trybuny

nie zostaną zmodernizowane mimo wielokrotnych obietnic i deklaracji. 

2. Komisja wnioskuje o powrót do koncepcji budowy basenu razem z centrum edukacyjnym.

Kowary jako ośrodek narciarski (w niedalekiej przyszłości) powinny posiadać także alternatywne możliwości

spędzania wolnego czasu (apre-ski).

Protokołował:                                                                                                                  Przewodniczący

Adam Bierowski                                                                                                    Komisji Sportu, Turystyki 

                                                                                                                                   i Współpracy z Zagranicą 
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